
Referat fra møte i styret for Sandnes Idrettsråd  
Dato: 9.12.2020 kl. 18.00 – 19.10 

Hvor: Gjestestuen på Gamlaværket 

  
Til stede: Paul Hetland, Siv Janne Aarrestad, Bjarte Slettebø, Kristin Auestad, Hilde Moss 
Thorsen, Pål Thornes, Karianne Stoltenberg og Brage Martin Norbakken (fra 19.00) 
Forfall: Mathias Stene. 
Dessuten møtte: Odd Willy Støve fra Sandnes kommune og daglig leder Kåre Strand. 
 
Møtet ble ledet av Paul Hetland. 
 
Sak nr  

 
Ansvarlig 

43/20  Referat fra sist styremøte 
Godkjent uten merknader.  

   

44/20   Rapport fra arbeidsgruppene 
- Folkepulsen 
Kåre orienterte fra besøk hos Sandnes bowling (som har 
aktiviteten på Bryne) og Ganddal IL. Fortsatt litt penger 
igjen innen inkludering. 
 
- Treningstider  
Ikke noe nytt. 
 
- Politisk kontakt 
Litt uformell kontakt knyttet til at rehabilitering 
Giskehallen er tatt ut av budsjettforslaget.  
 
- Reklameavtaler på kommunale anlegg 
Ingenting nytt.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

45/20 Retningslinjer for fordeling av treningstider  
Siv Janne orienterte. Det er nå laget et skisseforslag til 
endret prioritering ved fordeling av treningstider. Den 
nye skissen testes nå på årets fordeling for å se hvordan 
endret prioritering vil slå ut. 
 
I det nye forslaget holdes også treningstider fredager utenfor 
fordelingsnøkkelen. Fredagstrening skal i forslaget gå  
”på omgang”. 
 
Framdriftsplan: styret får forslag til behandling i møte i januar. 
Deretter høring i klubbene og behandling på årsmøtet i april.  

Siv Janne, 
Hilde og 
Karianne 

46/20   Status for nettsiden  
Bjarte orienterte. Det er nå laget egne under-sider med 
klubblister med lenke til klubbenes nettsider, referatene fra 
styremøter er lagt ut og info om reklameavtaler er på plass. 
 
Ser oversiktlig og godt ut. Ros til Bjarte for godt arbeid. 

 
  

47/20  Møteplan videre  
Datoer for styremøter:  

  
 



21. Januar 
18. Februar 
18. Mars  
Evt. 8. april. 
 
Årsmøte: 15. April 
 
DL lager kalenderinnkallinger  

 
 
 
 
 
 
 
Kåre 

48/20   Nytt fra kommunen 
Odd Willy orienterte.  
Sak om rullering av handlings-programmet i ”Aktive Sandnes” 
ble behandlet i formannskapet 7. desember og skal til 
kommunestyret 14. desember.  
 
Rehabilitering Giskehallen ble diskutert i formannskapet, men 
formannskapet fant ikke midler til dette. Diskusjon om hva 
som kan gjøres, og i første omgang må politiske kontakter 
kontaktes og bearbeides. 
 
Idrettsavdelingen skal spare 1,5 mill. kr på drift av 
idrettshaller. Dette vil trolig bety at ordningen med 
tilsynsvakter blir vesentlig redusert  eller utgår helt, og at det 
etableres et elektronisk registreringssystem med kamera. 
Målet er at åpningstidene ikke skal reduseres – helst økes. 
 
Sak om arbeidsprogram for idrettsavdelingen 2021 er under 
arbeid med sikte på behandling i januar. 
 
Forberedelse av arbeid med rullering av ”Aktive Sandnes” vil 
inngå i arbeidsplanen. 
 
Rehabilitering kunstgressbaner blir litt forskjøvet, men 
Ganddal IL planlegger å gå i gang med omlegging av sin 
naturgress-bane til kunstgress i løpet av våren. 
 
Pål spurte om status for de private initiativene knyttet til nye 
svømmehaller. Foreløpig er ikke dette noe det arbeides med i 
idrettsavdelingen.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

49/20 Eventuelt 
Den lokale forskriften på Nord-Jæren utløper 16. desember. 
Ingen signaler om forlengelse, men vedtak fattes like før utløp. 
Smittesituasjonen og forhold rundt reising ”hjem til jul” vil ha 
betydning.  

 
 
 
 
 
 

 
Referent: Kåre Strand 


